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Aanwezigen 

Naam Bedrijf Naam Bedrijf 

Aanwezig 

An Willems Gezinsopvang Wilrijk Leen Keynen Agentschap Opgroeien 

Annick Schoups Regie Kinderopvang Luc Brabants Het Engeltje 

Anke De Laet Student KdG Marina Van Tichelen Felies 

Bruno Smis Helan Kinderopvang Martine Van Santvoort IVA KOP 

David Boets Regie Kinderopvang Mieke Jacomen KdG-Hogeschool 

Ellen Van Steenberge Regie Kinderopvang Nelle De Winter OKiDO Samen Ferm 

Els De Schutter Koraal Pat Lauwers Regie Kinderopvang 

Gaby Pereira Heder Rianne Buist  Rainbows 

Inge Seynaeve Elief Sabine Lefever TV/Jeugd 

Jolijn Schoonbaert De Woonboot Veerle Cuypers Huizen v/h Kind 

Jürgen Bollansée Sprookjesland   

    

Verontschuldigd 

Hilde Van de Velde Nounours Natalie Vanhove Sporting A 

Marloes Hanssen Sporting A Saskia Vandereyken Buitengewoon Onderwijs 

Nabilla Ait Daoud Schepen   
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Agenda Wie? 

1. Verwelkoming en goedkeuring verslag 08/02/2022 Voorzitter 

2. Decreet Buitenschoolse Opvang en Activiteiten Sabine Lefever 

3. Reglement vakantieaanbod voor kleuters Sabine Lefever 

4. Situatie kinderopvang 

• Stijgende loonkost, energie en grondstoffen 

• Personeelstekorten 

• Andere, … 

Maxim Quintelier 

5. Nieuwe Kinderopvangzoeker Pat Lauwers 

6. Varia Iedereen 

 

 

Bijlage1: PowerPointpresentatie met bespreking agendapunten 

 

1. Verwelkoming en goedkeuring verslag  - voorzitter 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 

 

2. Decreet Buitenschoolse Opvang en Activiteiten (BOA) – Sabine Lefever 

Zoals afgesproken geeft Sabine een stand van zaken over het decreet (zie bijlage 1) 

 

Vragen? 

• Kansentarief: per kind? Of voor gezin met meer kinderen? 

 Neen, is per kind. Het is ook niet zo dat als je drie kinderen hebt; dat er dan nog eens 

een extra korting komt. 

• Is de oproep gekend bij het volledig veld? Moet er nog meer gebeuren? 

 We hadden gehoopt op een 4 à 5-tal samenwerkingsverbanden, dus resultaat is OK.  

 Gaan de oproep herhalen om de twijfelaars nog een kans te geven. 

 

3. Reglement vakantieaanbod voor kleuters – Sabine Lefever 

Voldoende kwalitatief opvangaanbod voor kleuters is een van de speerpunten van het decreet 
Buitenschoolse Opvang en Activiteiten (BOA). Verdere afstemming tussen het reglement en de 
pilootprojecten (vooral rond toegankelijkheid en tarieven) en vraag naar input. 
 
Vragen 

• Via attest kansentarief, A-kaart of via kleefbriefje mutualiteit? 

 Nog te bekijken 

• Kwaliteitslabel: er zijn een aantal leerkrachten die wel willen organiseren, maar komen 
misschien niet aan de 200 uur. 

• Dagtarief € 15 is laag voor organisator. 

 Die gaan we inderdaad moeten aanpassen. 

 Vereiste van 200 uur zou jammer zijn als dan niemand het niet kan halen. 

 Het moet ook op een andere manier kunnen. 
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• Mieke Jacomen: hebben over het kwaliteitslabel al gesprek gehad met Agentschap 
Opgroeien. Zij staan er niet echt voor open om aan te passen; willen voor de toegankelijkheid 
toch 200 uur. Verwijzen voor vragen naar het lokaal bestuur; om bij hen aan te kaarten.  
Mogelijk een sterker signaal als meerderen dit aankaarten dan alleen? 

 Regie Buitenschoolse Kinderopvang ook in gesprek met Agentschap Opgroeien 
(openheid groeit wat). 

 

• Vereisten van kwaliteitslabel?  

 Zie link brochure in PPT; of vraag gerust aan 

• Alle IBO’s krijgen sowieso label 

• IBO’s worden nog tot 2025 ondersteund door Agentschap Opgroeien 

 Dus geen aparte controle? 

 Opgroeien zegt dat ze controleren. 
 

• Voor kinderen van 2,5 tot 4 jaar is het moeilijk om opvang te vinden; er is onvoldoende 
aanbod. 

 Opvang hangt af van personeel. IBO’s hebben wel een aanbod voor deze groep maar 
veel andere organisatoren niet. Voor ouders is aanbod beperkt (vijver te klein). 

 

• Bij Woonboot nu al voor zomervakantie een wachtlijst van 25 kinderen (2,5 – 4 jaar). 

 Is hier ook een personeelstekort zoals in de kinderopvang? 

 Moeilijk om vaste plaatsen op te vullen; worden opgevuld door stagiaires, studenten. 
Het zijn nooit voltijdse contracten. 

 Wordt beaamd door Sabine 
 

• Je moet gewoon aanvragen en je krijgt het kwaliteitslabel. Wat betekent het dan, als je het 
sowieso krijgt? 

 Delen de bezorgdheid. Hebben hier als lokaal bestuur geen vat op. Wij vragen ook aan 
Agentschap Opgroeien hoe het wordt beoordeeld en gecontroleerd. 

 Het label is er wel; maar er wordt nog veel over overlegd. IBO’s moeten wel aan veel 
voorwaarden voldoen; dus is misschien OK. 

 

• Heldere inschrijvingsprocedure; kan je die bezorgen? 

 Inschrijvingsprocedure is bij elke organisator anders; ook de inschrijvingsperiode wisselt. 
 

4. Situatie kinderopvang – Maxim Quintelier 

Vraag om de stijgende loonkost, energie en grondstoffen; personeelstekorten; andere, …te 

bekijken. 

• Maxim zelf is niet aanwezig; de vraag wordt wel besproken. 

• Luc Brabants steunt deze vraag, vindt 12 jaar zonder aanpassing van maximumprijs 

• Els De Schutter: bij de vrijetijd- en jeugdsector is hetzelfde signaal gegeven aan het beleid; 

ook stijgende loonkost. 

• Jürgen: onze ouders willen meer betalen. Misschien hierover een enquête organiseren?  

• Wat betekent dit voor de initiatieven? Kunnen we dat objectief en onderbouwd laten bekijken? 

Bv. Helan: analyse van de voorbije jaren; ook bij Ferm (Nele) dan hebben we concrete cijfers. 

• Mogen we de prijs verhogen naar de klant toe? Of kan de stad meer bijleggen ? 
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• Zijn er nog initiatieven die niet aan het maximum bedrag zitten? Of allemaal aan maximum? 

Zegt al veel. 

 Ja er zijn nog initiatieven die niet aan het maximum zitten: van de 55 initiatieven zijn er 

nog 38 die kunnen stijgen 

• Moeilijke vergelijking tussen IKT en trap 0-1 

 

Personeelstekort 

• Jurgen: kinderbegeleidsters wilden liever geen loonsverhoging maar liever meer respect en 

meer collega’s 

• Inge: Duaal leren: te zwakke afgestudeerden 

Opleidingen worden alsmaar ingekort; eenvoudiger gemaakt. 

• Luc: Veel stagiaires die niet slagen bij ons; blijven streng 

 David 

• Er is voldoende interesse voor opleiding; wachtlijsten bij CVO 

• Overal is er een zoektocht naar mensen wat zorgt voor schaarste. 

• Blijft een zoektocht; moeten vaak de taak nog leren. 

• Hulp-kinderbegeleidster: die de tijd krijgt om te groeien. 

• Duurtijd opleiding: druk van VDAB om de opleiding zo kort mogelijk te maken voor 

mensen met een uitkering → iedereen zegt dat dat tekort is. 

• We moeten realistisch zijn en inzetten op een goede begeleiding 

 

• Rianne: hoort van VDAB dat veel mensen niet meer beginnen aan opleiding omdat de ratio zo 

hoog is. 

• Mieke: kunnen we de handen niet in elkaar slaan; mensen bij elkaar brengen? Jobbeurzen? 

 

• Reacties gekomen vanuit Vlaanderen na alle acties? 

 Weinig 

 Wel: Vroeg en Nabij: doelregelgeving 

 Moeten we niet NU een signaal geven aan de nieuwe minister? 

TO DO: overleg Bruno – Annick i.v.m. mail naar minister. Twee sporen: nu snel zij-instroom 

daarnaast lat omhoog voor de opleidingen. 

 

• Gaat er iemand naar de netwerkdag ‘Eerste 1000 dagen’ in Zoersel? 

 

 

5. Nieuwe Kinderopvangzoeker – Pat Lauwers 
 

Pat geeft stand van zaken rond de nieuwe Kinderopvangzoeker. 

 

Samenwerken rond ? Tegenvoorstel : 

Samenwerken rond kleuterscholen in de buurt (Martine van Santvoort) 

 

Netwerken: Annick levert teksten aan als ze bestaan rond hoe Agentschap Opgroeien 

netwerken ziet 
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6. Varia - Iedereen 

Geen variapunten 

 

 

Bijlagen 
Bijlage1: PowerPointpresentatie met bespreking agendapunten 

 

 

Opvolging actiepunten 

Actie Streefdatum Wie Naar wie OK 

     

 

 

Communicatiepunten 
 

Actie Streefdatum Wie Naar wie OK 

     

 


